
 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz 

Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 23 listopada 2022 r. 

 Przewodniczący rozpoczął posiedzenie o godzinie 10.00. Z uwagi na to, że nie było 

kworum w składzie komisji, odstąpiono od omawiania punktów 1 i 2.  

Komisja zebrała się w składzie dwuosobowym. Nieobecne na posiedzeniu były radna 

Monika Pankowska, radna Edyta Krasuska, radna Joanna Ostaszewska.  

Pkt 1. Analiza projektu budżetu gminy na 2023 r. 

Pkt 2. Analiza projektu WPF gminy na lata 2023-2026. 

Pkt 3. Omówienie projektów uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu gminy Przewóz na 2022 r. 

W budżecie należało zaznaczyć wpływ dotacji wyrównawczej przekazanej z budżetu 

państwa na pokrycie strat inflacyjnych, wpływ dotacji na wypłatę dodatków węglowych. 

Dokonano przesunięć środków pomiędzy paragrafami w zakresie realizacji zadań 

w ramach funduszu sołeckiego.  

Pomniejszono planowane wydatki ze względu na odstąpienie od zamiaru zaciągnięcia 

kredytu.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/149/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z  dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2022-2025. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy odzwierciedla wszystkie zmiany jakie zostają 

wprowadzane do budżetu w ciągu roku.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

c) Projekt w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2023 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 roku. 

Przystąpić do programu współpracy mogą organizacje zajmujące się 

upowszechnianiem kultury fizycznej i sportu oraz organizacje działające na rzecz rozwoju 

społeczności lokalnych. Kwota przeznaczona na realizację zadań programu to 33.000,00 zł.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

 



Pkt 4. Sprawy różne. 

Pani Ewelina Rzepka odpowiedzialna w urzędzie za współprace z jednostkami OSP 

działających na terenie gminy, przedstawiła informację z zakresu przygotowania jednostek do 

akcji ratowniczo-gaśniczych. 

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 10.30. 

 

  

Przewodniczący Komisji 
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